
PROTOKÓŁ NR LXXVI/2024 

 

z sesji Rady Miejskiej w Łobzie, która odbyła się w dniu 18 kwietnia 2024 

roku. 
 

Miejsce obrad: Urząd Miejski w Łobzie sala 21.  

Sesja rozpoczęła się o godz. 900  

 

Transmisja z obrad LXXVI sesji Rady Miejskiej w Łobzie udostępniona została w Biuletynie 

Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Łobzie www.bip.lobez.pl 

 

Ad. 1 Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum; 

(nagranie: 4:54 – 6:28) 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Łobzie Joanna Sienkiewicz otworzyła LXXVI ostatnią w 

obecnej kadencji sesję Rady Miejskiej w Łobzie. 

Przywitała przybyłych radnych, a w imieniu Wysokiej Rady przywitała Burmistrza Łobza 

Piotra Ćwikłę, sołtysów, zaproszonych gości, pracowników Urzędu Miejskiego w Łobzie, oraz 

mieszkańców, którzy przebieg sesji mogą obejrzeć online – za pośrednictwem Biuletynu 

Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Łobzie www.bip.lobez.pl 

 

Następnie poprosiła radnych o potwierdzenie obecności poprzez naciśnięcie przycisku 

„kworum”. Uprawnionych do głosowania jest 15 radnych, obecnych 15 radnych. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła kworum umożliwiające Radzie podejmowanie 

prawomocnych decyzji. Listy obecności stanowią załącznik do protokołu. 

 

Ad. 2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad; 

(nagranie: 6:29 – 12:10) 

Porządek obrad radni i zaproszeni goście otrzymali na piśmie wraz z zawiadomieniem o sesji. 

Przewodnicząca Rady zapytała, czy są wnioski o zmianę porządku obrad.  

Burmistrz Łobza Piotr Ćwikła zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały zmieniający uchwałę Nr XXXV/237/2021 Rady Miejskiej w Łobzie z dnia 25 lutego 

2021 r. w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu 

gminy Łobez. 

Z-ca Burmistrza Tomasz Sobolewski zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 

projektu uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych dotyczących statutu 

sołectwa Przyborze projektu uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych 

dotyczących zmiany w statucie sołectwa Dalno. 

Przewodnicząca Rady zapytała, czy są kolejne wnioski o zmianę porządku obrad.  

Więcej wniosków nie zgłoszono 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek formalny o wprowadzenie do porządku 

obrad trzech projektów uchwał: 

- projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych dotyczących statutu 

sołectwa Przyborze; 

- projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych dotyczących zmiany w 

statucie sołectwa Dalno; 

http://www.bip.lobez.pl/


- projekt uchwały zmieniający uchwałę Nr XXXV/237/2021 Rady Miejskiej w Łobzie z dnia 

25 lutego 2021 r. w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego 

zasobu gminy Łobez. 

Wyniki głosowania:  

Za: 15, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0;  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że wniosek został przyjęty. Równocześnie zaproponowała, 

aby niniejsze projekty uchwał rozpatrzyć jako pkt 14, 15 i 16. Kolejne punkty obrad ulegną 

renumeracji.  

 

Wobec powyższego poddała pod głosowanie porządek obrad wraz z uwzględnionym 

wnioskiem formalnym.  

Wyniki głosowania:  

Za: 15, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0;  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła porządek obrad 76. sesji Rady Miejskiej w 

Łobzie.  

 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum; 

2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad; 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji; 

4. Informacja o pracy Burmistrza Łobza w okresie międzysesyjnym; 

5. Informacja o stanie dróg i ulic w Gminie Łobez oraz zamierzeniach inwestycyjnych  

w tym zakresie na 2024 rok; 

6. Informacja o stanie sportu i kultury fizycznej w Gminie Łobez za rok 2023; 

7. Okresowa ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2023; 

8. Sprawozdanie z działalności doraźnych Komisji Rady Miejskiej w Łobzie za lata 

kadencji  

2018-2024; 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Łobez na 2024 

rok; 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Łobez na lata 2024-2037; 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości 

oznaczonej nr 638 położonej w obrębie 2 miasta Łobez przy ul. Bocznej; 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XLVI/433/14 Rady 

Miejskiej w Łobzie z dnia 12 września 2014 r. w sprawie zasad udzielania dotacji 

celowej na dofinansowanie realizacji inwestycji związanych z przyłączeniem 

nieruchomości do kanalizacji sanitarnej na terenie gminy Łobez; 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie konsultacji społecznych 

z mieszkańcami Gminy Łobez dotyczących budżetu obywatelskiego; 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji 

społecznych dotyczących statutu sołectwa Przyborze; 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji 

społecznych dotyczących zmiany w statucie sołectwa Dalno; 



16. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającego uchwałę Nr XXXV/237/2021 Rady 

Miejskiej w Łobzie z dnia 25 lutego 2021 r. w sprawie zasad wynajmowania lokali 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy Łobez. 

17. Pisemne interpelacje i zapytania radnych; 

18. Komunikaty i informacje; 

19. Informacje Przewodniczącej Rady; 

20. Wręczenie podziękowań za współpracę w VIII kadencji Rady Miejskiej w Łobzie; 

21. Zamknięcie obrad. 

 

 

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

(nagranie: 12:11 – 12:52)  

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poinformowała, że do przyjęcia przez Radę jest 

Protokół Nr 75 z sesji, która odbyła się 21 marca 2024 r. (sesja zwyczajna) Protokół został 

wyłożony do wglądu w biurze Rady Miejskiej, w Biuletynie Informacji Publicznej oraz przed 

dzisiejszymi obradami.  

 

Przewodnicząca Rady zapytała, kto z państwa Radnych jest za przyjęciem wymienionego 

protokołu.  

Wyniki głosowania:  

Za: 15, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0;  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada w wyniku głosowania przyjęła protokół z 

poprzedniej sesji. 

 

Ad. 4 Informacja o pracy Burmistrza Łobza w okresie międzysesyjnym; 

(nagranie: 12:53 – 13:14)  

Informację w powyższej sprawie radni otrzymali na piśmie – stanowi ona załącznik do 

protokołu. Była ona analizowana na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

Ad. 5 Informacja o stanie dróg i ulic w Gminie Łobez oraz zamierzeniach inwestycyjnych 

w tym zakresie na 2024 rok; 

Informację w powyższej sprawie radni otrzymali na piśmie – stanowi ona załącznik do 

protokołu. Była ona analizowana na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 13:15 - 40:22) 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję. 

Głos w dyskusji zabrali: Burmistrz Łobza Piotr Ćwikła wyraził słowa podziękowania za dobrą 

współpracę z Zarządem Dróg Powiatowych w Łobzie; Radna Joanna Janicka – Lont; Radna 

Krystyna Bogucka; Dyrektor Zarządu dróg Powiatowych w Łobzie Wiesław Bernacki; Radny 

Antoni Kużel; Sołtys Sołectwa Suliszewice Lech Urbański; Radna Wiesława Romejko; 

Burmistrz Łobza Piotr Ćwikła; Specjalista ds. drogownictwa w Łobzie Marian Kozioryński; 

Sołtys Sołectwa Poradz Helena Olejnik;  



Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

Ad. 6 Informacja o stanie sportu i kultury fizycznej w Gminie Łobez za rok 2023; 

Informację w powyższej sprawie radni otrzymali na piśmie – stanowi ona załącznik do 

protokołu. Była ona analizowana na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 40:23 - 42:47) 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję.   

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

Ad. 7 Okresowa ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2023; 

Informację w powyższej sprawie radni otrzymali na piśmie – stanowi ona załącznik do 

protokołu. Była ona analizowana na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 42:48 - 43:09) 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję.   

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

Ad. 8 Sprawozdanie z działalności doraźnych Komisji Rady Miejskiej w Łobzie za lata 

kadencji 2018-2024; 

Sprawozdanie w powyższej sprawie radni otrzymali na piśmie – stanowi ona załącznik do 

protokołu. Było ono analizowane na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 43:10 – 43:40) 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję.   

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

Ad. 9 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Łobez na 2024 

rok; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  

Był on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 43:41 – 49:08) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję.  

Skarbnik Gminy Olga Radziwanowska omówiła zmiany niniejszego projektu uchwały. 

Pytanie w dyskusji zadała Radna Wiesława Romejko. Odpowiedzi udzieliła Skarbnik Gminy 

Olga Radziwanowska 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 



 

Przewodniczący Komisji Terenów Wiejskich Marek Rokosz przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania:  

Za: 15, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła w sprawie zmian budżetu Gminy Łobez na 2024 rok; 

 

  UCHWAŁA NR LXXVI/504/2024  

w sprawie zmian budżetu Gminy Łobez na 2024 rok; - stanowi załącznik do protokołu 

 

Ad. 10 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Łobez na lata 2024-2037; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  

Był on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 49:09 – 51:02) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję.  

Skarbnik Gminy Olga Radziwanowska w imieniu Burmistrza Łobza zgłosiła autopoprawkę do 

niniejszego projektu uchwały – stanowi ona załącznik do protokołu. 

Pytanie w dyskusji zadała Radna Wiesława Romejko. Odpowiedzi udzieliła Skarbnik Gminy 

Olga Radziwanowska 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

Przewodniczący Komisji Terenów Wiejskich Marek Rokosz przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała projekt uchwały wraz z autopoprawką pod 

głosowanie. 

 

Wyniki głosowania:  

Za: 15, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Łobez na lata 2024-2037; 

UCHWAŁA NR LXXVI/505/2024 



w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Łobez na lata 2024-2037;- 

stanowi załącznik do protokołu. - stanowi załącznik do protokołu 

 

Ad. 11 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości oznaczonej 

nr 638 położonej w obrębie 2 miasta Łobez przy ul. Bocznej; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  

Był on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 51:03 – 52:32) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję.  

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

Przewodniczący Komisji Terenów Wiejskich Marek Rokosz przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania:  

Za: 15, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości oznaczonej nr 

638 położonej w obrębie 2 miasta Łobez przy ul. Bocznej; 

 

  UCHWAŁA NR LXXVI/506/2024  

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości oznaczonej nr 638 położonej w obrębie 

2 miasta Łobez przy ul. Bocznej;- stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 12 Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XLVI/433/14 Rady 

Miejskiej w Łobzie z dnia 12 września 2014 r. w sprawie zasad udzielania dotacji celowej 

na dofinansowanie realizacji inwestycji związanych z przyłączeniem nieruchomości do 

kanalizacji sanitarnej na terenie gminy Łobez; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  

Był on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 52:33 – 56:06) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję.  

Omówienia projektu uchwały dokonała Kierownik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i 

Ochrony Środowiska Małgorzata Różańska. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 



 

Przewodniczący Komisji Terenów Wiejskich Marek Rokosz przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania:  

Za: 15, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę Nr XLVI/433/14 Rady 

Miejskiej w Łobzie z dnia 12 września 2014 r. w sprawie zasad udzielania dotacji celowej na 

dofinansowanie realizacji inwestycji związanych z przyłączeniem nieruchomości do 

kanalizacji sanitarnej na terenie gminy Łobez; 

  UCHWAŁA NR LXXVI/507/2024  

zmieniająca uchwałę Nr XLVI/433/14 Rady Miejskiej w Łobzie z dnia 12 września 2014 r. 

w sprawie zasad udzielania dotacji celowej na dofinansowanie realizacji inwestycji 

związanych z przyłączeniem nieruchomości do kanalizacji sanitarnej na terenie gminy 

Łobez. - stanowi załącznik do protokołu 

 

Ad. 13 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie konsultacji społecznych z mieszkańcami 

Gminy Łobez dotyczących budżetu obywatelskiego; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  

Był on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 56:07 – 57:35) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

Przewodniczący Komisji Terenów Wiejskich Marek Rokosz przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania:  

Za: 15, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie konsultacji społecznych 

z mieszkańcami Gminy Łobez dotyczących budżetu obywatelskiego; 

  UCHWAŁA NR LXXVI/508/2024  

w sprawie konsultacji społecznych z mieszkańcami Gminy Łobez dotyczących budżetu 

obywatelskiego. - stanowi załącznik do protokołu 

 



Ad. 14 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji 

społecznych dotyczących statutu sołectwa Przyborze; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  

Był on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 57:36 – 58:54) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

Przewodniczący Komisji Terenów Wiejskich Marek Rokosz przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania:  

Za: 15, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych 

dotyczących statutu sołectwa Przyborze; 

  UCHWAŁA NR LXXVI/509/2024  

sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych dotyczących statutu sołectwa 

Przyborze; - stanowi załącznik do protokołu 

 

Ad. 15 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji 

społecznych dotyczących zmiany w statucie sołectwa Dalno; 

 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  

Był on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 58:55 – 1:00:15) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję.  

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

Przewodniczący Komisji Terenów Wiejskich Marek Rokosz przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania:  

Za: 15, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 



Przewodnicząca Rady Miejskiej Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych 

dotyczących zmiany w statucie sołectwa Dalno; 

  UCHWAŁA NR LXXVI/510/2024 

w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych dotyczących zmiany w statucie 

sołectwa Dalno; - stanowi załącznik do protokołu 

 

Ad.16 Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającego uchwałę Nr XXXV/237/2021 Rady 

Miejskiej w Łobzie z dnia 25 lutego 2021 r. w sprawie zasad wynajmowania lokali 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy Łobez. 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  

Był on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 1:00:16 – 1:10:04) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję.  

Kierownik Wydziału Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami Krystyna Rusak w imieniu 

Burmistrza Łobza zgłosiła autopoprawkę do niniejszego projektu uchwały – autopoprawka 

stanowi załącznik do protokołu. 

Pytanie w dyskusji zadał Radny Zbigniew Pudełko i Radny Mariusz Wijatyk. Odpowiedzi 

udzielili Burmistrz Łobza Piotr Ćwikła i Kierownik Wydziału Rolnictwa i Gospodarki 

Nieruchomościami Krystyna Rusak. 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

Przewodniczący Komisji Terenów Wiejskich Marek Rokosz przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała projekt uchwały wraz z autopoprawką pod 

głosowanie. 

 

Wyniki głosowania:  

Za: 15, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę Nr XXXV/237/2021 

Rady Miejskiej w Łobzie z dnia 25 lutego 2021 r. w sprawie zasad wynajmowania lokali 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy Łobez. 

 

  UCHWAŁA NR LXXVI/511/2024  

zmieniająca uchwałę Nr XXXV/237/2021 Rady Miejskiej w Łobzie z dnia 25 lutego 

2021 r. w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego 

zasobu gminy Łobez. - stanowi załącznik do protokołu 

Ad. 17 Pisemne interpelacje i zapytania radnych; 

(nagranie: 1:10:05 – 1:10:20) 

Przewodnicząca Rady zapytała, czy ktoś z radnych chciałby złożyć interpelacje bądź zapytania. 

Zgłoszeń nie wniesiono.  



Przewodnicząca Rady zamknęła pkt 17.  

 

Ad. 18 Komunikaty i informacje; 

(nagranie: 1:10:21 – 1:31:18) 

Podziękowania za współpracę w VIII kadencji Rady Miejskiej w Łobzie wyrazili: 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Radna Joanna Janicka – Lont; 

Wiceprzewodniczący Rady Zbigniew Pudełko; Radna Krystyna Bogucka podziękowała 

sołtysom, dyrektorom jednostek, pracownikom urzędu, szczególne podziękowania skierowała 

do p. Skarbnik Olgi Rdziwanowskiej.  

Radna Leokadia Włodarz słowa podziękowania skierowała wobec Wiceprzewodniczącej Rady 

Radnej Agnieszki Kwolek, Przewodniczącej Komisji Spraw Społecznych Radnej Joanny 

Janickiej – Lont; Radnej Krystyny Boguckiej, Wiceprzewodniczącego Rady Zbigniewa 

Pudełko; Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej Katarzyny Rzepkowskiej, Przewodniczącego 

Komisji Skarg Wniosków i Petycji Ryszarda Krzęćko oraz Burmistrza Łobza Piotra Ćwikły i 

Sekretarz Gminy Magdaleny Chmury.  

 

Ad. 19 Informacje Przewodniczącej Rady; 

(nagranie: 1:31:19 – 1:23:57) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poinformowała o spotkaniach w których brała udział 

w okresie międzysesyjnym. Następnie podziękowała wszystkim organizacjom społecznym 

przede wszystkim Związkowi Sybiraków oraz stowarzyszeniom i organizacjom 

pozarządowym. 

 

Przewodnicząca Rady ogłosiła 20 minut przerwy 

 

Po przerwie Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz i sprawdzeniu kworum wznowiła 

obrady LXXVI sesji Rady Miejskiej w Łobzie. 

Ad. 20 Wręczenie podziękowań za współpracę w VIII kadencji Rady Miejskiej w Łobzie; 

(nagranie: 1:31:19 – 2:32:57) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poprosiła wszystkich o powstanie i uczczenie 

minutą ciszy pamięć zmarłego śp. Bogdana Góreckiego Przewodniczącego Rady Miejskiej w 

Łobzie. 

Podziękowania za współpracę w VIII kadencji Rady Miejskiej w Łobzie wręczyli wspólnie 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz, Wiceprzewodnicząca Rady Agnieszka Kowlek, 

Wiceprzewodniczący Rady Zbigniew Pudełko i Burmistrz Łobza Piotr Ćwikła w następującej 

kolejności: 

Ceremonia wręczenia podziękowań  

- przedstawicielom Starostwa Powiatowego w Łobzie; 

- przewodniczącym jednostek pomocniczych gminy; 

- dyrektorom jednostek organizacyjnych gminy, 

- pracownikom Urzędu Miejskiego, w tym p. Burmistrzowi i jego Zastępcy.  

- radnym Rady Miejskiej w Łobzie. 

 



Słowa podziękowania wobec Wysokiej Rady, Burmistrza Łobza oraz pozostałych uczestników 

sesji przekazał Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Łobeskiego Ryszard Sola oraz Zastępca 

Burmistrza Łobza Tomasz Sobolewski.  

 

Ad. 21 Zamknięcie obrad. 

(nagranie: 2:32:58 - 2:33:39)  

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska w Łobzie zrealizowała 

porządek obrad. W związku z tym zamknęła LXXVI ostatnią w VIII kadencji sesję Rady 

Miejskiej w Łobzie. 

 

Zakończenie obrad: godz. 12:33  

      

(Płyta CD z nagraniem oraz konwersją zapisu audio na tekst LXXVI sesji Rady Miejskiej  

w Łobzie stanowi załącznik do niniejszego protokołu.) 

      

Protokół sporządzono w jednym egzemplarzu. 

 

 

                                                                         Przewodniczyła: 

 

                                                                        Przewodnicząca Rady Miejskiej 

 

                                                                                             Joanna Sienkiewicz 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokół sporządziła: 

Aneta Dajnowska 

 

 


